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ФОРМИРОВАНИЕ И ИСПОЛЬЗОВАНИЕ ТРУДОВОГО ПОТЕНЦИАЛА РЕГИОНА  

(НА ПРИМЕРЕ ГОРОДА БАРАНОВИЧИ) 

 

В статье проведен анализ демографических условий формирования трудовых ресурсов г. Барано-

вичи. Дана комплексная характеристика количественных и качественных параметров совокупных  

способностей к труду населения региона, проанализирован уровень их использования в экономике  

города. Определены основные направления воспроизводства трудового потенциала г. Барановичи. 

Ключевые слова: человеческий потенциал; трудовой потенциал; трудовые ресурсы; численность 

населения; безработица. 

Табл. 3. Рис. 2. Библиогр.: 12 назв. 
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FORMATION AND USE OF LABOR POTENTIAL OF THE REGION 

(ON THE EXAMPLE OF THE CITY OF BARANOVICH) 

 

The analysis of demographic conditions for the labor resources formation in the city of Baranovichi in the 

article has been undertaken. The complex characteristic of quantitative and qualitative parameters of cumulative 

abilities to work of the people of the region is given, the level of their use in city economy is analyzed. The main 

directions of reproduction of the labor potential of the city of Baranovichi are determined. 

Key words: human potential; labor potential; labor resources; population; unemployment.  
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